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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Miért szüntették meg a Millenáris Parkban a Fogadót?" címmel a Házszabály
91 . ~-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kovács Kálmánhoz, az Informatikai
Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Tudomásom szerint a Millenáris Parkban megszüntették a Fogadót, és stúdióvá
alakítják át.

Kérdezem a Miniszter Urat :

Miért szüntették meg a Fogadót?
Nem fél attól, hogy a kulturális tevékenység veszélybe kerül a Millenáris Parkban?
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